
Výbor pro Rozvojové a investiční priority města Benešov nad Ploučnicí 

Usnesení č. 2/2013 

Návrh na usnesení ZaM. 

Zastupitelstvo schvaluje vyčlenit 500.000,- Kč v rozpočtu roku 2014 na 

vypracování projektových dokumentací pro revitalizaci sportovních areálů dle 

studie zpracované Ing. arch. Drdáckým, včetně městského koupaliště. Prioritou 

je velké hřiště u základní školy. 

 

 

V Benešově nad Ploučnicí dne 22.11.2013      

  

        

 

        Filip Ušák, předseda výboru 

 

 

 


